
Subject: FUE Europe - Update
Posted by [alopezie.de](#) on Fri, 11 Mar 2011 12:08:49 GMT
[View Forum Message](#) <> [Reply to Message](#)

Am 1.10.11 wird er der Workshop von FUE Europe in Frankfurt stattfinden. Eine entsprechende Einladung und Themenliste ist heute an die angemeldeten Mitglieder herausgegangen.

Wir freuen uns auch, daß Dr. Arvind ebenfalls an dem Arbeitskreis teilnehmen wird. Er ist ein international anerkannter Spezialist für Haartransplantation mit umfassender Erfahrungen.

Weitere Informationen zu FUE Europe gibt es auf der offiziellen Website <http://www.fue-europe.de>

This is an update on FUE Europe.
The first workshop is now scheduled to start on October 1st, 2011 in Frankfurt (area). An invitation and a first draft of the agenda has been issued today to the members.

We also like to welcome Dr. Arvind to participate. Dr. Arvind is an international well know specialist with a many years of experience, which should be valuable in the planned projects and discussions.

More informations about FUE Europe are available on the official website
<http://www.fue-europe.de>

Subject: Aw: FUE Europe - Update
Posted by [danko](#) on Fri, 11 Mar 2011 16:23:40 GMT
[View Forum Message](#) <> [Reply to Message](#)

Kann man da auch nicht als Doc hin.....,.....
